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Uprzejmie informuję, że na LVI sesji Rady Miejskiej 25 listopada 2021 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Roman 

Korczak poinformował, że Rada Osiedla przeznaczyła środki finansowe na wykonanie 

naprawy fragmentu nawierzchni ulicy Rufina Piotrowskiego. Zapytał o możliwość 

znalezienia w budżecie Miasta pozostałej kwoty, która pozwoli na przeprowadzenie prac 

remontowych na całej długości drogi.  

Radny poprosił o informację, dlaczego po 1 listopada przez ponad tydzień na drodze wzdłuż 

Starego Cmentarza w stronę ulicy Narutowicza ruch odbywał się tylko w jednym 

kierunku, co powodowało tworzenie się dużych korków na skrzyżowaniu obok sądu. 

Czy to był jakiś test, który miał powiedzieć, jak ruch będzie wyglądał kiedy 
tam będzie jednokierunkowa droga, czy może ktoś zapomniał zdjąć po prostu te zapory? 
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